
Všechny Vás moc zdravím a těším se na

naši společnou cestu!

Jmenuju se Kristýna Dvořáčková, ale

ještě nedávno jsem byla Jarolínová. Mám

jen chvilku po svatbě a pořád si ještě

zvykám na nové jméno.

Vystudovala jsem magisterskou

psychologii na FF a teď pokračuju na

doktorském studiu. Můj dizertační

výzkum se týká komunikace lékařů s

umírajícími pacienty. Touto oblastí se

zabývám i v rámci výzkumu DECAREL, v

rámci kterého mám částečný úvazek na

LF. Taky pracuju jako lektorka Projektu

sebedůvěry určeného především dětem a

dospívajícím. Mám za sebou kurz

kompletní krizové intervence a v

současnosti končím druhý rok čtyřletého

výcviku v transformační systemické

terapii (MOVISA 2019) akreditovaného

ČAP.

Žiju na vesnici za Brnem, mám psa a

jednookého kocoura. S manželem

organizujeme v létě dětský stanový tábor

a taky spolu hrajeme v hudební kapele,

do které píšu autorskou hudbu. V

poslední době si ale obzvlášť užívám

výtvarné tvoření všeho druhu.

Moc se těším, kam nás tato společná

cesta zavede!

Kristýna
D V O Ř Á Č K O V Á

špagety

Oblíbené jídlo

Oblíbený interpret

Oblíbená kniha

Oblíbený film

Oblíbená barva

Zuzana Navarová

The boy, the mole, the fox 

and the horse

teď zrovna Země medu

petrolejová



Milí studenti, moc ráda vás poznávám

alespoň takto na dálku. 

Jmenuji se Markéta, studium psychologie

jsem dokončila v roce 2013 na Univerzitě

Palackého v Olomouci. Aktuálně pracuji

v neziskové organizaci v Hodoníně,

většinou úvazku s lidmi s duševním

onemocněním, náplní mé práce jsou

individuální konzultace a vedení

podpůrných skupinových aktivit. Pár

hodin měsíčně se věnuji klientům

manželské a rodinné poradny, s nimiž

naplno využívám zkušenosti získávané

terapeutickým výcvikem, stejně jako má

kolegyně končím jeho druhý ročník.

Ve volném čase vyšívám, šiju, vařím,

chodím do přírody, hraju si s dětmi mé

sestry a taky moc ráda jen tak

odpočívám a vnímám vše okolo. 

V terapeutickém přístupu vycházejícím z

práce Virginie Satirové jsem našla

zalíbení na první pohled. Líbí se mi

kreativita a svoboda, které jsou přítomny

v terapeutickém procesu a víra v dobro a

možnost růstu, které jsou vlastní

každému člověku. 

Přeju si, aby i pro vás týdny prožité s

tímto předmětem byly inspirativní,

povzbuzující. Těším se na naši

spolupráci.

Markéta
J U R Á S K O V Á

cokoliv s mákem

Oblíbené jídlo

Oblíbený interpret

Oblíbená kniha

Oblíbený film

Oblíbená barva

Martin Geišberg

Malý princ

Píseň moře

medová


